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In september 2012 schreef collega Chris Derouck de “ geschiedenis van de KVIV Senioren “ 
als sluitstuk van zijn 14 jaar toewijding aan deze deelgroep van de Koninklijke Vlaamse 
Ingenieursvereniging.  
 
Uit zijn overzicht blijkt dat onze deelgroep in 2024 vijftig jaar zal bestaan en het bestuur wil 
dit op een gepaste manier vieren. In de bestuursvergadering werd beslist om het werk van 
Chris te vervolledigen met de periode 2013 tot 2023. 
 
Hoeveel senioren anno 2023 lid zijn van ie-net is niet met precisie geweten maar het is met 
zekerheid veel groter dan de 15 % die vermeld wordt in Chris zijn rapport.  
 
Het bestuur van de ie-net KVIV Senioren heeft, met succes, de manier van werken ( aanbod, 
beheer, vergaderingen ) verdergezet.  
 
Ondertussen is de toenadering tussen de verenigingen KVIV en VIK geconcretiseerd. In een 
eerste stap door het creëren van de “ vzw ie-net “ waarin de activiteiten van het KVIV 
Technologisch Instituut en de analoge activiteiten van VIK werden samengebracht. In een 
tweede stap door de fusie van “ vzw ie-net “ met de ledenverenigingen van KVIV en VIK in 
de “ vzw ie-net ingenieursvereniging “. Deze tweede stap was oorspronkelijk bedoeld in 2013 
maar gebeurde uiteindelijk formeel in september 2015. Waaruit blijkt dat dit proces 
complexer was dan oorspronkelijk gedacht. 
 
De gebeurtenissen binnen ie-net kunnen uiteraard niet onvermeld blijven in dit rapport. Ik heb 
gestreefd om volledig en nauwkeurig te rapporteren welke belangrijke feiten zich hebben 
voorgedaan tijdens deze periode. Mocht dit niet het geval blijken dan is dit te wijten aan mijn 
visie van de gebeurtenissen en uiteraard ben ik bereid om die aan te passen als dat nodig 
blijkt. 
 
De informatie werd gevonden in verslagen van bestuursvergaderingen van de ie-net KVIV 
Senioren, verslagen van de raad van bestuur van KVIV, verslagen van het ie-net 
bestuursorgaan, verslagen van deelgroepenoverlegvergaderingen en tenslotte duizenden e-
mails uit deze periode die in mijn archief zijn opgeslagen. 
 
Blijkt dat het verdwijnen van het acroniem KVIV, vooral in de deelgroep KVIV Senioren een 
grote emotionele reactie heeft veroorzaakt, emotie die op het ogenblik van dit schrijven nog 
niet helemaal verdwenen is. Het ie-net bestuursorgaan wenst alle referenties naar de vroegere 
VZW’s te elimineren omdat deze wettelijk niet eens bestaan. Dus heeft ook onze deelgroep 
een nieuwe naam aankondigt op de vooravond van ons 50-jarig jubileum. Een naam die onze 
missie duidelijk maakt, zij het niet langer “ koninklijk “ ! 
 
 
 
 

Inleiding 
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Dit historisch overzicht behandelt drie thema’s : 
 

- De activiteiten door de jaren heen 
- Het seniorenbestuur 
- De financiële aspecten  

 
Mijn bijzondere dank aan de collega’s Frank Roos ( voorzitter ), Luc Depotter ( secretaris ) en 
Jacques Robberechts ( voormalig penningmeester ) voor het nalezen, verbeteren en aanvullen 
van dit rapport. 
 
Mijn dank ook aan alle leden, huidige en vorige, van het KVIV Seniorenbestuur. De periode 
2013-2023 was uitdagend en boeiend. Ik ben ervan overtuigd dat we aan onze leden een 
gevarieerd, creatief en interessant programma hebben geboden. Meermaals werd onze 
deelgroep geciteerd als succesvol door de directie en het bestuursorgaan van ie-net. Het aantal 
deelnames aan onze activiteiten spreekt voor zichzelf. 
 
 
 
ir Rony Van Haegenbergh 
 
april 2023 
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In april loopt het mandaat van Algemeen KVIV Voorzitter Paul Verstraeten af. Hij stuurt een 
e-mail naar de KVIV-leden waarin grote problemen met ie-net naar voren komen. Zijn 
opvolger wordt Ludo Moons. 

In de daaropvolgende maanden worden we overstelpt met elkaar tegensprekende e-mails over 
ie-net. Deze e-mails worden steeds agressiever en vijandiger. Dit culmineert in een rechtszaak 
die wordt aangespannen door het VIK-bestuur samen met 2 KVIV-leden. De rechtbank van 
eerste aanleg te Antwerpen stelt een tijdelijke bewindvoerder aan voor de vzw ie-net, 
namelijk juriste Charlot De Decker. 

Het blijkt dat ie-net is opgericht zonder duidelijk gedocumenteerde afspraken. Het was 
gebaseerd op vertrouwen tussen de 3 toenmalige voorzitters (KVIV, VIK, ie-net). Ook zijn de 
verschillen tussen KVIV en VIK (organisatie, communicatie, "bedrijfscultuur", 
beslissingsbevoegdheid) ruim onderschat. 

Tijdens een Bijzondere Algemene Vergadering van ie-net op 29 juni 2013 onder leiding van 
Meester C. De Decker wordt het ie-net bestuur collectief ontslagen (enkele bestuurders 
hadden al ontslag genomen). Er wordt een nieuw bestuur geïnstalleerd met als voorzitter Hans 
Van Heghe. Hiermee is de juridische tussenkomst afgesloten. 

Inmiddels heeft de raad van bestuur van KVIV het werkend lidmaatschap van ie-net en de 
samenwerking stopgezet totdat er een nieuwe overeenkomst zal worden bereikt. Een verzoek 
aan ie-net om het KVIV-logo uit hun communicaties te verwijderen, wordt geweigerd door ie-
net. 

In juli neemt Algemeen Voorzitter KVIV Ludo Moons ontslag om gezondheidsredenen. Luc 
Taerwe wordt waarnemend voorzitter. Tijdens een KVIV Buitengewone Algemene 
Vergadering op 28 augustus wordt besloten om de samenwerking met ie-net te hernemen en 
om tegen eind september goede afspraken te maken met VIK. Deze beslissing brengt, althans 
voorlopig, een beetje kalmte in het woelige water! 

Ondertussen werken de KVIV Senioren hard door, maar ze ervaren ook verrassende 
fenomenen. In maart wordt de uitstap naar het Vlaams Instituut van de Zee in Oostende 
drastisch verstoord door een hevige sneeuwstorm. Slechts 9 van de 37 ingeschrevenen 
bereiken op tijd het instituut. In de loop van de voormiddag komen nog 20 deelnemers 
druppelsgewijs toe. 

Het publiceren van foto's op de website, genomen tijdens de uitstappen, wordt positief 
ontvangen. Er worden voorbereidingen getroffen voor het publiceren van een nieuwsbrief. 

Activiteiten door de jaren heen 

2013  ie-net komt in woelig water 
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Tien daguitstappen : 
 
Jan : Boerenbond en UZ Gasthuisberg te Leuven 
Feb : Tentoonstelling Permeke en Katoennatie te Antwerpen 
Mar : Bewogen daguitstap naar de Vlaamse Kust ( V.I.Z Oostende en Casino Middelkerke ) 
Apr : Zuivelmuseum te Blankenberge en Struisvogelboerderij te Aarsele 
Jun : Laperre in Groot-Bijgaarden en Kasteel van Gaasbeek 
Jul : Stadsbezoek aan Douai in Frankrijk 
Aug : geen uitstap verschoven naar begin september 
Sep : Bezoek aan het biotechnologisch onderzoek te Gent  
Sep : REO-Veiling en Michiels Filmmuseum te Roeselare 
Okt : Provinciehuis en Groeningemuseum te Brugge 
Nov : Dovo te Poelkapelle en Flanders Fields in Ieper 
 
Zevendaagse reis naar Charente Maritime, 19 tot 25 mei. 
 
Pitiers, Corderie Royale te Rochefort, historisch schip Hermione, Notre-Dame te Royan, 
Sainte-Radegonde te Talmont, Saintes, Destillerie Rémy Martin, La Rochelle, St. Martin de 
Ré, Ile d’Oléron, oversteek met de historische Transbordeur, Cité de l’Huitre, Saint-Nazaire 
bezoek aan de Airbus fabriek. 
 
Jaareindebanket : 17 december 
 
Tielt : Restaurant Shamrock 
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In februari 2014 herstarten de fusiegesprekken “met een propere lei”.  Het objectief is om de 
ledenverenigingen van KVIV VZW en VIK VZW onder te brengen in ie-net vzw. De 
deelgroepen worden hierin betrokken door het organiseren van een aantal forumgesprekken. 
 
Onze deelgroep contacteert het permanent bestuur van VIK Senioren om te evalueren of een 
meer intense samenwerking aan de orde is en of een toekomstige fusie van de beide 
deelgroepen een toegevoegde waarde zal hebben. De conclusie van de gesprekken is dat VIK 
Senioren willen wachten tot de formele ie-net VZW gesprekken met een positief resultaat 
afgesloten zijn. Ondertussen zijn KVIV en VIK Senioren welkom op al onze activiteiten 
behalve wanneer dit expliciet wordt uitgesloten ( bijvoorbeeld voor een Algemene 
vergadering van de deelgroep ). 
 
In onze bestuursvergaderingen komen een aantal prangende vragen aan bod : 
 

- Een lagere opkomst op de activiteiten zou te wijten kunnen zijn aan de veelvuldige 
verkeersproblemen, vooral rond Antwerpen. De organisator van een activiteit wordt 
aangeraden om in de mate van het mogelijke lange busritten te vermijden. 

- Zeer succesvolle ervaringen met 2 experimenten: 
 

o Bezoek aan het kasteel van Poeke en piano’s Maene. De activiteit start na de 
middag omdat bezoeken bij Maene enkel ‘s avonds mogelijk zijn 

o Tweedaags bezoek aan de Vlaamse Visserij met overnachting in een hotel 
dicht bij de visveiling van Zeebrugge ( omdat het bezoek aan de veiling start 
om 6 u ’s morgens ! ). 
 

- Turbulentie bij het introduceren door ie-net, KVIV en VIK van een nieuwe 
gemeenschappelijke website. Minder gebruiksvriendelijke procedures en het 
verdwijnen van mogelijkheden zoals SharePoint en fotoalbums veroorzaakt nogal wat 
frustratie. Het ie-net bestuur belooft beterschap en mogelijks een intranet. 

- Het introduceren van een nieuwsbrief voor onze deelgroep verloopt uiterst moeizaam : 
 

o Op 28 januari 2014 wordt een eerste nieuwsbrief gestuurd. Slechts 66 senioren 
ontvangen deze communicatie terwijl we een lijst hebben met meer dan 1.300 
namen. De reden hiervoor is dat ieder individu zelf in zijn online profiel 
specifiek “senioren” als interessedomein moet aanvinken 

o De problemen met de migratie naar een nieuwe ie-net website verstoren ook 
dit proces maar op 21 oktober 2014 wordt een tweede nieuwsbrief gestuurd, 
deze keer naar 1.767 KVIV Senioren ( een distributielijst voor VIK Senioren 
bestond nog niet ). 

o De procedure staat dan op punt en volgende nieuwsbrieven worden vlot 
verstuurd. Er wordt afgesproken met het bestuur van VIK Senioren om dit 
samen te doen. 

 
- Documenten “ Werking Bestuur” en “Huishoudelijke reglement “ worden regelmatig 

bijgewerkt om nauwkeurig onze modus operandi te documenteren. 

2014  ie-net herstart 
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- Naar aanleiding van een vraag van een bezocht bedrijf blijkt dat KVIV ook beschikt 
over een vlag ! 

 
 
Negen daguitstappen : 
 
Jan : Kasteel van Poeke en Piano’s Maene ( Ruiselede ) 
Feb :  Kazerne Dossin ( Mechelen ) en brouwerij Haacht 
Mar :  Haarlem en Frans Hals Museum 
Apr : Louvre-Lens 
Mei : SCK Mol en abdij van Postel 
Jul : ISVAG ( Wilrijk ) en Red Starline Museum ( Antwerpen ) 
Aug :  Gents kanaalzone, Eurosilo en Alco Bio Fuel, Floreac 
Sep : Edelhertenkwekerij “ De Bouvrie “, beeldentuin Beukenhof 
Nov :  Museum Mayer Van Den Berghe en Waterbouwkundig laboratorium 
 
Tweedaagse uitstap Vlaamse Visveiling ( Zeebrugge ) en visverwerkingsbedrijf Pieters   
( Brugge ) 
 
Achtdaagse reis naar Istrië, 6 tot 14 juni 
 
Ljubjana, druipsteengrotten Postonja, Lippizaner stoeterij in Lipica, Portoroz, Pula, Piran, 
Kroatische kustlijn, Rovinj, Euphemiabasiliek, basiliek van Euphrasius. Boottocht naar 
Koper. Stop in Bled, slot Nymphennburg, München. 
 
Als afsluiter BMW Welt en de BMW-fabriek. 
 
Jaareindebanket : 16 december 
 
Landskouter : Feestzaal Agathea 
 
Tijdens het  diner gaf collega ir. Eric De Maerteleire een causerie over “Fabels en feiten over 
voeding en gezondheid”. Dit nieuw initiatief werd zeer gewaardeerd. 
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Tijdens een Bijzondere Algemene Vergadering ( BAV ) op 21 september 2015 worden de 
statuten van ie-net vzw goedgekeurd. Tevens is beslist tot de ontbinding van KVIV VZW en 
VIK VZW. Hiermee start een redelijk complexe operatie met een aantal BAV ’s om dit alles 
tot een goed einde te brengen. 
 
Het tijdschrift “ Ingenieurs in Beweging ” waarin alle KVIV deelgroepen hun activiteiten 
aankondigden wordt opgedoekt en de aankondigingen gebeuren voortaan in het 
driemaandelijks ie-net tijdschrift ILYA.  
 
Alle deelgroepen transfereren hun activa naar de nieuw gecreëerde ie-net bankrekeningen en 
sluiten de “ historische ” rekeningen af. 
 
Tijdens de bestuursvergadering van onze deelgroep is beslist tot een gemeenschappelijke 
activiteit met onze VIK collega’s, een presentatie over loopbaaneinde en pensioenregeling. 
Dit is een avondactiviteit die senioren die reeds met pensioen zijn niet aanspreekt. 
 
Ook is afgesproken om een gemeenschappelijke nieuwsbrief, weliswaar met duidelijk 
onderscheid tussen de activiteiten van elke deelgroep, te publiceren. De eerste 
gemeenschappelijke nieuwsbrief wordt gestuurd aan 1.658 ( ! ) mail adressen.  
 
Er ontstaat ook een discussie over de terugbetalingen wanneer een deelnemer niet opdaagt of 
te laat annuleert. Beslist wordt om alleen het bedrag terug te betalen dat nog beschikbaar is. 
Een FAQ, online beschikbaar op onze deelwebsite, documenteert deze beslissing.  
 
Negen daguitstappen : 
 
Jan :  Stadsbezoek Rijsel en tentoonstelling Sezeostris III 
Feb : Wetenschappelijk onderzoek ILVO te Melle : Food Pilot en nieuwe melkveestal 
Mar :  WO I Backstage, bezoek Jules Destrooper en Lo-Reninge 
Apr : Manufacture de Flandre in Roubaix en LAM in Villeneuve d’Ascq 
Mei : Clayton en kasteel Marnix van Sint-Aldegonde ( Bornem ) 
Jul : BP en stad Geel 
Aug : Haven van Zeebrugge en Fluxys LNG terminal 
Sep : NV Westvlees Westrozebeke en Talbot House Poperinge 
Nov :  Geschiedenis van de wetenschappen en museum voor Schone Kunsten in Gent 
 
Driedaagse uitstap naar Reims ( Champagne ) met als apotheose het diner in Le Clos 
des Cépages 
 
Zesdaagse reis naar Zuid-Engeland, 6 – 12 juni 
 
Cambridge (stadsbezoek, colleges, bibliotheek, Roundchurch ), Great St. Mary’s, Oxburgh 
Hall, Burghley House, Ely Cathedral, Cotswolds, Blenheim Palace, Oxford ( colleges ), 
Stonehenge, Salisbury ( Cathedral, Kapitelzaal met Magna Carta, Winchester Cathedral, 
Hospital of St. Cross, Windsor, Canterbury. 

2015 ie-net gaat van start ! 
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Jaareindebanket : 17 december 
 
Feestzaal Agathea te Landskouter 
 
Het diner werd opgeluisterd met een causerie getiteld “ Proper en Puur “ door filologe Ilse 
Landuyt. Een verhaal van properheid van bij de Grieken tot nu ! 
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Op 25 mei gaat een nieuwe ie-net website van start die de websites van KVIV en VIK 
vervangt. Naast een kern van informatie betreffende de ie-net vzw heeft elke deelgroep zijn 
deelwebsite waarop informatie specifiek over zijn activiteiten kan aangeboden worden. 
 
Voorwaarde is wel dat elke deelgroep zijn verantwoordelijkheid hiervoor neemt en de 
gegevens up-to-date houdt.    
 
Het is de bedoeling om de website verder te ontwikkelen tot een volwaardig online instrument 
voor ie-net en de deelgroepen ( bv opvolging van de inschrijvingen, online betalingen, … ). 
 
Een formeel logo wordt ontwikkeld voor ie-net maar ook voor elk van de deelgroepen.  
Hieronder als voorbeeld het logo voor onze deelgroep.     
    
 
 
 
 
 
 
 
 
Elk kwartaal organiseert de ie-net Algemeen Directeur een overleg met de deelgroepen in een 
poging om de communicatie met het ie-net bestuur en staf te optimaliseren.  
 
Van de deelgroepen wordt een kwartaalrapportage aan de boekhouding verwacht. Bij 
goedkeuring van het kasverslag wordt het corresponderend bedrag van de dotatie vrijgegeven. 
 
Op de agenda van onze bestuursvergadering staat naast de traditionele onderwerpen ook de 
procedure om de volgorde van de wachtlijst te bepalen ( nodig omwille van het succes van de 
activiteiten ). 
 
De voorzitter van de ie-net VIK Senioren is uitgenodigd ( en neemt deel ) op onze 
vergadering. 
 
Onze jaarlijkse meerdaagse reis is ( voorlopig ) de laatste busreis omdat William De Laet, 
onze vaste en zeer gewaarde chauffeur, met pensioen gaat. In de planning staat voor volgend 
jaar een vliegtuigreis naar Baskenland. 
 
 
 
 
 
 
 
 

2016 ie-net website 
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Negen daguitstappen : 
 
Jan : Laborelec ( Linkebeek ) en Stichting Folon ( La Hulpe ) 
Feb :  Vlaams Verkeerscentrum en Shomre Hadas Synagoge ( Antwerpen ) 
Mar :  1ste Wing Bevekom en stad Tienen 
Apr : Sonaca en Fotomuseum Charleroi 
Mei :  Grimbergen Volkssterrenwacht Mira en Norbertijnenabdij 
Jul : Sint-Katelijne-Waver Belorta en Proefstation voor de groenteteelt 
Aug : Verbeke Foundation ( Stekene ) en Fort van Breendonk 
Sep : Tegelmuseum-Steenbakkerijmuseum ( Hemiksem )  

– New Belgica Scheepswerf ( Boom ) 
Nov : Gandaham ( Destelbergen ) en Harpmuziek 
 
Tweedaagse uitstap naar Papenburg ( Meyer Werft ) en Aurich ( windmolenfabriek 
Enercon ) 
 
 
Negendaagse reis naar Frankrijk, 11 – 19 juni : In het spoor van de Katharen 
 
Castres, Albi ( Saint-Cécile kerk, Saint-Salvi kerk, museum >Toulouse-Lautrec ), Cordes sur 
Ciel, wijnproeverij Vin de Gaillac, Minerve, Mazamet, Castelnaudary ( Canal du Midi ), 
Mirepoix, Vals, Carcassonne, Sorèze, Toulouse, Airbus fabrieken, Bourges. 
 
Jaareindebanket : 15 december 
 
Corda Bar Hasselt 
 
Het diner werd opgeluisterd met een causerie getiteld “ Leven is het meervoud van lef “ door 
Manu Adriaens, een revue van ontmoetingen met bekende figuren uit binnen- en buitenland. 
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Tijdens het deelgroepenoverleg van september annonceert de ie-net Algemene Voorzitter dat 
de Raad van Bestuur werkt aan een strategisch plan 2017-2022. Dit plan adresseert volgende 
items : Ledenwerking, Kennisdoorstroming, Loopbaanbegeleiding en arbeidsbemiddeling. 
Wat de laatste 2 betreft wil ie-net marktleider worden tegen 2022. 
 
Tevens wordt in die vergadering de ambitieuze evolutie van de ie-net website, in het 
bijzonder de ontwikkeling van een CRM ( Customer Relationship Management ) module, 
gepresenteerd. 
 
De evolutie van het dalend aantal betalende leden ( 5.964 ) vraagt om bijkomende acties om 
de ie-net voordelen duidelijk te maken. Zo zal bijvoorbeeld bij de aankondiging van 
activiteiten het onderscheid voor leden en niet-leden duidelijk worden benadrukt. 
 
De als chaotische ervaren communicatie tussen het ie-net bestuur en de deelgroepen zal in het 
vervolg een vast stramien volgen. 
 
Het beheer van de webserver wordt overgebracht van de firma Wunderkraut naar Callibrate. 
Ook dit zorgt voor de nodige probleempjes. 
 
Een atypische ie-net deelgroep ziet het licht : ie-net Motards ! 
 
Op de ie-net KVIV Senioren bestuursvergaderingen komen volgende onderwerpen aan bod : 
 

- Inschrijvingen door niet-leden op onze activiteiten is eerder uitzonderlijk, niettemin 
kondigen we voor dergelijke deelnames een € 10 meerprijs aan. Daarentegen schaffen 
we de tegemoetkoming van € 5 af voor de deelnemers met eigen vervoer. 

- We stellen een aantal inschrijvingen vast bij het publiceren van een nieuwe 
nieuwsbrief. 

- Uit het deelgroepenoverleg komt de informatie dat later dit jaar of vroeg in 2018 de 
nieuwe mogelijkheden van de ie-net website voor onze deelgroep beschikbaar zullen 
zijn. Ook heeft ie-net een conference-call toestel aangeschaft dat beschikbaar is voor 
deelgroepen. 

- We overwegen de aanschaf van een Tour Guide Systeem om het comfort van 
deelname aan onze activiteiten te verbeteren.  

- Verzekeringen : wie is verzekerd voor wat tijdens onze activiteiten ? 
 
  

2017 ie-net strategisch plan 
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Negen daguitstappen : 
 
Jan :  BRAFA Europese kunstbeurs ( Brussel ) 
Feb :  Tongeren : Teseum en Gallo-Romeins museum 
Mar :  Op stap met bloemen ( ILVO – Plant in Melle  

en Azalea familiebedrijf Geert De Waele in Zaffelare ) 
Apr : Luik : La Boverie en Museum van de metallurgie 
Mei : Meststoffen DCM en Euro-ei ( Tessenderlo ) 
Jul : Westfront en de dodengang ( Diksmuide ) 
Aug :  Het nieuwe Zwin 
Sep : Kaasmakerij Bever en Hospitaalmuseum te Lessen 
Nov :  KUL Onderzoek Tropische Plantenteelt ( bananen ) 
 
Tweedaagse uitstap naar Maastricht 
 
Werd gecanceld wegens niet voldoende inschrijvingen 
 
 
Zevendaagse reis naar Baskenland, 11 – 17 juni  
 
Bilbao ( Nervion, museum Bellas Artes), Getaria ( Gaintza Txakolina ), Getaria, San 
Sebastian ( La Concha, Monte Igueldo ), Bilbao ( Abando stadspark, Guggenheim museum, 
Casco Viejo, Azkuna Zentroa ), Guernica ( Casa de Juntas, Peace museum, demonstratie 
pelota, Viscaya brug ), Loyola, La Antigua Zumarraga, universiteit Oñati, heiligdom 
Arantzazu, Vitoria ( kathedraal, bodega Baigorri, Marqués de Riscal ) 
 
Jaareindebanket : 14 december 
 
’ s Gravenhof te Schilde  
 
Het diner werd opgeluisterd met een causerie getiteld “ Planten in ons cultureel erfgoed “ 
door prof. Marcel De Cleene. Herman Clerinx was de geplande spreker maar deze moest 
helaas afzeggen een paar dagen voor het event. 
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De noodzakelijke investeringen in de nieuwe website mogelijkheden veroorzaken een 
cashflow probleem. Er wordt beroep gedaan op de VZW Ingenieurshuis en het VZW VIK 
Fonds maar ook op de deelgroepen. In eerste instantie door een vermindering van de dotatie 
en later door beroep te doen op de bestemde fondsen van de deelgroepen. Onze deelgroep 
participeerde voor een totaal bedrag van € 7.173,43. 
 
Als teken van appreciatie krijgen de actieve vrijwilligers kaarten voor het autosalon dat dit 
jaar in Brussel plaatsheeft.  
 
Om de nieuwe ie-net website faciliteiten efficiënt te kunnen gebruiken organiseert de staf een 
zeer op prijs gestelde opleiding. Deelgroepen hebben nu de mogelijkheid om zelf hun groep 
online voor te stellen en de teksten voor de activiteiten in te brengen. Later komt ook de 
mogelijkheid om de inschrijvingen op te volgen. 
 
De ING-bankrekeningen worden overgezet naar KBC wegens te duur. 
 
De wet op de privacy verplicht ook ie-net tot bijkomende maatregelen. Het nieuwe 
ledenregister zal door elk individu worden ingevuld waarbij explicit de toelating wordt 
gegeven om de gegevens online aan te bieden.  
 
Zelfs de publicatie van nieuwsbrieven wordt in vraag gesteld. Het antwoord hierop is dat deze 
gebaseerd zijn op een “ klantenrelatie “ en dat elkeen de mogelijkheid heeft om uit te 
schrijven. 
 
De communicatie in een vrijwilligersorganisatie blijkt niet vanzelfsprekend. In een poging om 
de werking van de ie-net Raad van Bestuur transparanter te maken wordt een beknopt verslag 
van de vergaderingen aan de deelgroepen gestuurd. 
 
Omdat steeds meer agendapunten aan bod komen tijdens onze bestuursvergaderingen worden 
indien nodig plenaire of gedeeltelijke tussentijdse vergaderingen georganiseerd. 
 
Tijdens de bestuursvergadering van maart is beslist om een Tour Guide Systeem aan te kopen. 
Het wordt OKAYO WT300 ( 2 zenders en 50 ontvangers ) en zal ingezet worden op initiatief 
van elke organisator. Leden kunnen een ontvanger aankopen aan € 25 of huren tijdens de duur 
van de activiteit voor € 5. Een nieuwsbrief kondigt deze mogelijkheid aan en tijdens de 
eerstvolgende uitstap ( 19 april – Volvo en bezoek aan Lokeren ) wordt het voor de eerste 
keer gebruikt. Feedback van de gebruikers is positief ! 
 
Een presentatie van de voorzitter van izG ( ingenieurs zonder grenzen ) met als bedoeling om 
een eventuele samenwerking op te zetten is boeiend maar een samenwerking is toch niet 
zinvol. 
 
Na een voorstel van onze VIK collega’s om de naam van hun groep te wijzigen in Senior 
Ingenieurs, omdat het woord “ senioren “ een negatieve bijklank zou hebben “ veroorzaakt 

2018 ie-net cashflow probleem 
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onrust. De vrees is dat dit eerder verwarrend zou kunnen blijken bij de leden. Na contact met 
de Algemeen Directeur wordt de discussie opgeschort. 
 
Verdere discussiepunten zijn : 
 

- Financiële toestand van de deelgroep : dotatie wordt verminderd, later zal een beroep 
gedaan worden op de deelgroepen om de ontwikkeling van ie-net 4.0 te ondersteunen ( 
meer bepaald de ledendatabank ), de aankoop van het TGS. Voorlopig hoeven we ons 
echter geen zorgen te maken. 

- Moeilijkheden in het organiseren van activiteiten. De organisator wordt gevraagd om 
rekening te houden met minder mobiele deelnemers maar ook met het steeds 
moeizamer verkeer ( vooral in Antwerpen en Brussel ). 

- Hoe bedrijven motiveren om ons te ontvangen ? 
- Verzekeringen : na verschillende discussies blijkt dat deelnemers niet verzekerd 

worden door ie-net, bestuurders wel ( burgerlijke aansprakelijkheid en ongevallen op 
weg naar “ het werk “ ). 

 
Tenslotte noteren we ook het afscheid met de firma De Laat, het einde van een jarenlange 
prettige en efficiënte samenwerking. 
 
Tien daguitstappen : 
 
Jan : Dynamisch Kortrijk ( Libeco en Barco ) 
Feb : Kasteeldomein Alden Biesen en Museum Brug van Vroenhoven 
Mar : Teelt van witloof ( Proefcentrum Herent, familiebedrijf Bruyninck te Messelbroek ) 
Apr : Volvo cars Gent en Crime wandeling in Lokeren 
Mei : Antwerpen Diamantmuseum en Umicore in Hoboken 
Juli :  Biologische gewasbescherming ( Biobest en Proeftuin voor aarbeien te Meerle ) 
Aug : Elia en museum van de Nationale Bank in Brussel 
Sep : Picanol en stadswandeling Ieper, Hotelschool ter Duinen 
Okt : Oostende, Zeehaven, Ijslandvaarder Amandine 
Nov : Colruyt en Sint Martinusbasiliek te Halle  
 
Zevendaagse reis Toscane en Umbrië : “ De erfenis van de Medici “, 10 – 16 juni 
 
Sann Gimignano ( Duomo ), Assisië ( Basilica di San Francesco, chiesa Nuova ), Perugia, 
Firenze ( Medici-kapel, Duomo Santa Maria del Fiore, Palazzo Vecchio, Uffizimuseum, 
Ponte Vecchio, Galleria dell’Accademia ), Montepuliciano, Pienza en Monte Olivetto 
Magiore, Siena ( San Domennico, Piazza del Campo, Palazzo Pubblico ), Arezzo ( San 
Domenicokerk, Duomo, Pieve di Santa Maria, San Francescokerk ), Orvieto. 
 
Jaareindebanket : 11 december 
 
Axel De Wit te Sint-Maartens-Lennik 
 
Professor Magda Devos verraste de deelnemers met een lezing over “ De oorsprong van onze 
familienamen “ geïllustreerd met de oorsprong van de namen van de deelnemers ! 
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J 
 
Energie is om verschillende redenen ( klimaat, energie transitie, .. ) een politiek discussiepunt 
geworden. De ie-net expertgroep “ Energie “ publiceert in het najaar een visietekst “ Energie 
in 2050 “ waarin 6 strategische aanbevelingen “ van ingenieurs voor politiek “.  Het thema : 
Energie oorzaak en oplossing van het klimaatprobleem. Om een onduidelijke reden staat 
echter in een disclaimer dat dit geen standpunt is van ie-net ingenieursvereniging. Vreemd ? 
 
In elk geval is deze tekst de input voor een verkiezingsdebat Energie later in het jaar. 
 
De manier waarop een dotatie wordt toegekend aan de deelgroepen wordt grondig gewijzigd 
en houd nu rekening met de reële activiteiten door de deelgroep georganiseerd, het aantal 
deelnemers en de bijdrage aan de doelstellingen van de ie-net vzw. Aan de deelgroepen is 
gevraagd om een jaarverslag te maken. En om zoveel mogelijk objectieve gegevens te 
verkrijgen moeten allen inschrijvingen voor de activiteiten online gebeuren. 
 
Het is ook duidelijke dat een nieuw online jobportaal dringend nodig is om de inkomsten 
komend van de bedrijven te behouden en liefst te vergroten. Met funding van de ie-net 
jongeren deelgroep en het Bestemd Fonds Ing wordt de ontwikkeling besteld bij Callibrate. 
 
De bestemde fondsen blijven onrust veroorzaken, deels door een gebrek aan informatie bij de 
mensen die niet hebben deelgenomen aan de fusiegesprekken, deels ook omdat niet alle 
details over het Bestemd Fonds Ing publiek zijn. Omdat in de nabije toekomst een aantal van 
de betrokkenen bij het fusieproces zullen vertrekken is een “ werkgroep bestemde fondsen “ 
gestart. Wij wensen echter geen wijzigingen in de manier waarop we het eigen vermogen van 
onze deelgroep beheren. 
 
Onze deelgroep zoekt de communicatie met het ie-net bestuur te optimaliseren. Algemeen 
Directeur en Algemeen Penningmeester verduidelijken een aantal heikele punten tijdens een 
bestuursvergadering. De Algemene Voorzitter doet hetzelfde door zijn deelname aan de lunch 
van een van onze maandelijkse activiteiten. 
 
Deelname aan onze activiteiten blijkt succesvol en we beslissen om de prijs van de verdere 
activiteiten te baseren op 40 deelnemers. 
 
Nieuwe initiatieven worden genomen :  
 

- Uitbesteden van de administratie van onze meerdaagse reis aan een reisbureau 
- Audio toestellen alleen nog verkocht ( geen verhuur meer ) 
- Een online Q&A over de modaliteiten van deelname aan de activiteiten 
- Een mini-concert als cultureel luik van een activiteit 
- Contact met onze Nederlandse zusterorganisatie KIVI 
- Bestuursvergadering op een andere locatie 

 
Pogingen om binnen de deelgroep deel te nemen aan de “ energiediscussie “ en om een nieuw 
type activiteit “ Afternoon tea in het ingenieurshuis “ hebben echter geen succes en worden 
niet weerhouden. 

2019 ie-net visietekst Energie 
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Een aantal issues blijven onopgelost : 
 

- Werklast van de penningmeester 
- Files rond Antwerpen 
- Parkeerplaatsen bij het ingenieurshuis worden schaars omwille van werken maar ook 

omwille van de gewijzigde parkeersituatie in Antwerpen. Daarom is beslist om de 
opstapplaats in Antwerpen te voorzien bij het Crown Plaza hotel. 

 
Een initiatief van de collega’s ie-net VIK senioren om de naam van hun deelgroep te wijzigen 
veroorzaakt onrust omdat we vrezen dat dit eerder verwarrend zal zijn voor onze deelnemers, 
maar ook omdat het potentieel verdwijnen van het acroniem KVIV nogal wat emotie 
losmaakt. Een brief aan de ie-net raad van bestuur verduidelijkt ons standpunt en de beslissing 
wordt voorlopig opgeschort.  
 
Negen daguitstappen : 
 
Jan : ORSI ( Melle ) en La Lorraine ( Ninove ) 
Feb : VRT  ( Brussel ) en Muziekkapel Koningin Elisabeth met concert ( Waterloo ) 
Mar : Robotchirurgie ( KUL ) en 3D-printing Materialise ( Haasrode ) 
Apr : SmartPhoto en stadsbezoek Dendermonde 
Mei :  Curlius museum en Centre Spatial Liège 
Jul :  Langs Flanders Fields en bedrijfsbezoek Agristo ( Wielsbeke ) 
Aug : Labo Magnel en Plantentuin UGent 
Sep : Prefabwoningen Danilith en paardenstoeterij ( Wortegem – Petegem ) 
Nov : Museum Dr. Guislain en Primoris ( Gent ) 
 
Tweedaagse uitstap naar Den Haag ( 18 en 19 oktober ) 
 
Staten Generaal toer, Scheveningen, Vredespaleis, Mauritshuis, bezoek aan onze 
zustervereniging KIVI 
 
Achtdaagse reis Balticum : 16 – 23 juni 
 
Vilnius ( Petrus en Pauluskerk, Gedimastoren, universiteit ), merengebied Trakai en kasteel, 
Hanzestad Kaunas ( kasteel, Vytautaskerk, stadhuis, Sint-Joriskerk ), Kruisheuvel Siauliai, 
Runndalepaleis, Riga ( oude stad, Sint-Pieterskathedraal met orgelrecital, Museum of 
Occupation of Latvia ), Gauja National Park, universiteitsstad Tartu, Talinn ( Kadriorgpaleis, 
binnenstad, kathedraal, Sint Olafkerk ), National Park Laheema, Bosmuseum, Palmse 
landgoed, Estonian Maritim museum. 
 
Jaareindebanket : 10 december 
 
Feestzaal ’t Goed ter Couteren te Ingelmunster met een recordaantal van 77 deelnemers ! 
 
Gastspreker en woordkunstenaar Jacques Lesage bracht het verhaal over “ De bende van 
Baeckeland “. 
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Het jaar start veelbelovend met een volledig uitgewerkt programma tot en met december. 
Discussies zijn reeds gaande over de meerdaagse reis van 2021 ( een reis naar Oekraïne is 
verworpen wegens te duur en te grote afstanden, de bestemming wordt Noord-Portugal ! ). 
 
De ie-net “ Raad van Bestuur “ is herdoopt in “ Bestuursorgaan ( BO ) “, voor de laatste keer 
gebeurde de stemming op de Algemene Vergadering zoals afgesproken in de ie-net 
fusieovereenkomst en is Luc Taerwe bevestigd als Algemene Voorzitter. Erwin Debutte is 
Algemeen Secretaris. 
 
De vermindering van het aantal leden blijft een zorgenkind en een ambitieus project wordt 
gestart “ Op naar de 10.000  “. Om de inkomsten komende van de bedrijven een boost te 
geven stelt de Algemeen Directeur voor om een Business Developer aan te werven. 
 
De vroeger besproken naamsverandering zorgt voor een discussie tussen de raad van bestuur 
van de ie-net KVIV senioren en het bestuursorgaan. Deze laatste weigert in eerste instantie 
het gebruik van het KVIV acroniem om in een tweede reactie het verder gebruik nog te 
tolereren. 
 
Meerdere goed georganiseerde fyshing pogingen worden ontdekt waarbij een email in naam 
van de voorzitter van de deelvereniging aan de secretaris vraagt om een fictieve factuur te 
betalen. Bij ie-net VIK senioren blijft de schade gelukkig beperkt. Bij ie-net KVIV senioren 
wordt de valse facturatie tijdig opgemerkt. Alle deelgroepen krijgen gepaste richtlijnen om 
dergelijke incidenten te vermijden. 
 
En dan … slaagt Covid toe en gaat ie-net digitaal. Deelgroepen krijgen de mogelijkheid om 
met Zoom digitaal te vergaderen. Fysieke samenkomsten worden in eerste instantie afgelast, 
zijn daarna mogelijk mits draconische maatregelen en worden daarna opnieuw afgelast. ie-net 
staf werkt verplicht deeltijds.  
 
Zelfs een geplande jubilarissenviering in december gebeurt digitaal en in december kiest de 
ie-net Algemene Vergadering een nieuw bestuursorgaan. Mandaten zullen zoals gewoonlijk 
later in 2021 tijdens de eerste vergadering worden afgesproken. 
 
Het bestuur van onze deelgroep komt nog fysiek samen in maart. Tijdens de vergadering 
wordt afgesproken om zelfs bij deeltijdse ( morgen of namiddag ) deelname het volledige 
deelnamebedrag te vragen en is de vraag gesteld over de mogelijke gevolgen van een Corona 
pandemie. 
 
Februari is de laatste activiteit in 2020 en naarmate de ernst van de besmetting doordringt 
worden stilaan alle resterende activiteiten afgelast behalve de meerdaagse reis naar Oostenrijk 
die naar juni 2021 wordt uitgesteld. 
 
De raad van bestuur van de ie-net KVIV senioren blijft contact houden ( via zoom of 
FaceTime afspraken ) ook met de leden via een e-mail van de voorzitter. We slagen er ook in 

2020 Corona gooit roet in het eten ! 
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om 2 maal fysiek te vergaderen met respect van de heersende coronamaatregelen door de 
vergadering te organiseren in open lucht in een bos in Zwalm bij onze penningmeester. 
 
Voornaamst behandelde thema’s zijn : 
 

- Moeten we als gevolg van de coronamaatregelen en zijn emotionele gevolgen onze 
(succes)formule wijzigen 

- Een artikel publiceren in ILYA over de seniorenwerking in ie-net 
- Alternatieven zoeken voor de opstap in Antwerpen wanneer een bus wordt gebruikt 
- Een herstart plannen in april, liefst met een Algemene Vergadering en aansluitend 

feest  
 
 

 
 
 
Twee daguitstappen : 
 
Jan : Nike en Art Centrum Voeten ( Herentals ) 
Feb : Mechelen stad van de Bourgondiërs – Hof van Busleyden 
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Zelfs de traditionele nieuwjaarsreceptie wordt met veel creativiteit digitaal georganiseerd met 
een origineel live event. Later ontstaat wel een discussie over “ wie zal dit betalen “ … maar 
tenslotte zal iedereen dit initiatief op prijs stellen. 
 
Tijdens de eerste vergadering van het bestuursorgaan is Egbert Lox gekozen als nieuwe 
Algemene Voorzitter van ie-net. 
 
In januari komt ook het nieuwe jobportaal online en in de loop van het jaar wordt duidelijk 
dat dit een goede beslissing is voor ie-net. Het portaal wordt druk bezocht en genereert, onder 
andere door meer partnership van geïnteresseerde bedrijven, significante bijkomende 
inkomsten. 
 
Het bestuursorgaan focust op : 
 

- De deelgroepen ( definitie, middelen, werking ) 
- Positieve impact van het nieuwe jobportaal 
- Aanpassingen van de statuten met een betere verdeling tussen statuten en 

huishoudelijk reglement.  De statuten veroorzaken echter felle discussies in de 
Algemene Vergadering en Bijzondere Algemene Vergadering en raken ( nog ) niet 
gestemd in 2021. 

- Vrijwilligerswerk 
- Het uitdoven van de acroniemen KVIV en VIK 

 
In 2021 start ook het vaccinatieprogramma beslist door de Federale Regering en de hoop is bij 
alle leden groot dat dit uiteindelijk een retour naar het normale zal mogelijk maken. 
 
Niettemin zullen de eerste informele, en in maart de formele bestuursvergadering digitaal zijn. 
Tijdens de bestuursvergaderingen wordt beslist : 
 

- Om de nieuwe voorzitter ( Egbert Lox ) uit te nodigen op onze bestuursvergadering 
van september. 

- De in juni geplande Oostenrijk reis uit te stellen tot juni 2022 
- Onze eerste fysieke activiteit te plannen in open lucht ( polders Kruibeke ) maar te 

starten met een feestelijk begin om meteen een optimistische sfeer te creëren.  
- Alternatieven voor busvervoer en opstapplaatsen te bekijken. 
- De nieuwsbrief uit te breiden met interessante weetjes en verslagen van de activiteiten 
- Het gebruik van SharePoint uit te breiden. Een idee om met de deelnemers te 

communiceren via Facebook-groep wordt niet weerhouden. 
- Persoonlijke gegevens zoals telefoonnummers en e-mail adressen op de website te 

verwijderen om fraude te vermijden 
 
In de eerste “ fysieke “ bestuursvergadering maken we kennis met Algemene Voorzitter ie-net 
Egbert Lox die in eerste instantie ingaat op een reeks vragen die op voorhand zijn gestuurd en 
daarna deelneemt aan een levendig debat over de toekomst van ie-net en de emotie die 
gepaard gaat met het verdwijnen van “ ons “ acroniem “ KVIV “. 

2021 Voorzichtige herstart … maar opnieuw Corona ! 
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Tijdens de daaropvolgende maanden ontstaat discussies over : 
 

- Het dotatiemechanisme dat onder andere ook als bedoeling heeft om een fusie tussen 
gelijkaardige KVIV en VIK deelgroepen te promoten  

- Onkostenvergoedingen die moeten gebaseerd zijn op de reëel kosten gestaafd door de 
originele bewijsstukken 

 
En dan slaat Corona weer toe en moeten de activiteiten van november en december uitgesteld 
worden. We beslissen dat onze Algemene Vergadering en het bijhorende (jaareinde)banket 
zal doorgaan in maart 2022 ! 
 
 
Vier daguitstappen : 
 
Jun : Sigmaplan, polders van Kruibeke 
Jul : Afrikamuseum Tervuren, Proefhoeve Bayer Huldenberg 
Sep : Leuven begijnhof, kruidtuin, anatomisch theater en Nanotechnologie 
Okt : Cosmix Brugge en Vlaams Instituut voor de Zee in Oostende 
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In februari testen we een vroeger geopperde nieuwe aanpak uit “ afternoon tea in het 
ingenieurshuis “ met een voordracht door cineast Jan Verheyen. Deelname valt nogal tegen, 
misschien nog steeds schrik van Corona … of is het toch niet de goede formule ? 
 
Maar in maart organiseren we uiteindelijk toch de 2 maal uitgestelde Algemene Vergadering 
en bijhorend banket en ondanks een paar late annulaties wegens Covid17 besmetting ( 
waaronder helaas ook de voorzitter ) is de opkomt een succes. Ook de Algemene ie-net 
Voorzitter vereert ons met zijn deelname. Het jaarprogramma wordt voorgesteld en blijkt te 
beantwoorden aan de wensen van de leden. 
 
In onze bestuursploeg verwelkomen we de eerste vrouwelijke ir, Ann Faseur en beslissen we  
 

- Intensiever gebruik van SharePoint, geen documenten meer als bijlage in e-mails maar 
wel een link naar het centraal opgeslagen bestand 

- In samenspraak met de ie-net staf en de ie-net algemene penningmeester zal de 
boekhouding vereenvoudigd worden 

- Ons huishoudelijk reglement wordt vervangen door een “ Afsprakenregister “ 
- Met het ie-net bestuursorgaan wordt, zoals wettelijk vereist, een jaarlijkse formele 

overeenkomt afgesloten als een “ afsprakennota “ 
- Als onkosten worden alleen nog kilometervergoedingen terugbetaald 
- Gezien het groot aantal agendapunten zullen we 3 maal per jaar samenkomen 
- Volgend jaar bestaat onze deelgroep 50 jaar en dat willen we waardig vieren. Tot dan 

blijven wij als ie-net KVIV Senioren bestaan. 
 
De communicatie met het ie-net bestuursorgaan verbetert. In plaats van een beknopt verslag 
van de BO-vergadering krijgen de voorzitters van de deelgroepen nu het volledig verslag. Dit 
verslag is vertrouwelijk maar elke deelgroep kan nu gepast reageren indien de voorzitter een 
potentieel issue identificeert. 
 
Een brief van de voorzitter van onze ie-net VIK Senioren collega’s gericht aan de ie-net 
Algemene Voorzitter veroorzaakt een intense discussie omdat we het opnieuw niet akkoord  
zijn met de voorgestelde naamsverandering. Niettemin is iedereen het eens dat in een 
gefuseerde vereniging een naamsverandering zich opdringt en dat we ons koninklijk “ statuut 
“ zullen kwijtraken. We spreken af om hierover een gepast voorstel te maken maar 
verwachten onder de huidige naam te werken tot na de 50-jaar viering. In akkoord met het 
bestuursorgaan worden geen pogingen ondernomen om de beide seniorendeelgroepen te 
fuseren. 
 
 
  

2022 What’s in a name ? 
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Zes daguitstappen : 
 
Feb : Antwerpen : De Singel en Spreekbeurt Jan Verheyen 
Apr :  Antwerpen : Justitiepaleis en Seafar ( geautomatiseerde scheepvaart ) 
Mei :  Roeselare en onderzoek groenteteelt INAGRO en AGROTOPIA 
Aug :  Luik – Museum openbaar vervoer en Kathedraal 
Okt : Mons Scheepsliften en Boottocht Centrumkanaal 
Nov :  Gent Universitair Museum en Arcelor Mittal ( Zelzate ) 
 
 
 
Tweedaagse uitstap naar de Oosterschelde en Zeeland ( 15 en 16 september ) 
 
Oester en mosselkweek, Watersnoodmuseum, Zeehondenopvangcentrum - Topshuis 
 
Zevendaagse reis Parels van Oostenrijk Salzburg en Wenen : 17 – 23 juni 
 
Rosenheim, Schlosspark Hellbrunn, Salzburg ( Mirabelgarten, Getreidegasse, geboortehuis en 
woonhuis Mozart ), vallei vande Donau, Cisterziënzerabdij Wilhering, bedictijnerabdij van 
Melk, Wennen ( Muzikverein, Stephanndom, Albertina, Hofburg, Nationale Bibliotheek, 
Kunnsthistorisch Museum, Oberes Belvedere, Hundertwassermuseum, Karlskirche, Secession 
gebouw, concert Wienner Philharmoniker in Konzerthaus, gesprek met Anneleen Lenaerts ). 
 
Uitgesteld Jaareindebanket : 22 maart 
 
Auberge du Pêcheur te Sint-Martens Laetem 
 
De maaltijd werd opgefleurd door het Trio Ravissant met bekende deuntjes en een 
schitterende ambiance. 
 
Jaareindebanket : 8 december  
 
’ s Gravenhof te Schilde  
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Van het ie-net bestuursorgaan vernemen we dat het tijd wordt om de acroniemen KVIV en 
VIK niet langer te gebruiken. Het verdwijnen van de oude naam zal een van de criteria zijn bij 
het toekennen van de jaarlijkse dotatie. 
 
Na een intense discussie en raadpleging van de leden stellen we voor om onze deelgroep te 
herdopen in ie-net Da Vinci Senioren. Een verwijzing naar een ingenieur, wetenschapper en 
kunstenaar, synoniem met de onderwerpen van onze activiteiten. Het ie-net bestuursorgaan 
stemt in met deze wijziging. 
 
Het ie-net bestuursorgaan is het ook eens met het voortbestaan van de beide 
seniorenverenigingen omwille van de eigenheid en diversiteit van de activiteiten in elk van de 
deelgroepen. 
 
We nemen acte van de gewijzigde statuten van ie-net en de voorzitter neemt het initiatief om 
alle gerelateerde documenten ( HR ie-net, Afsprakenregister ie-net, Afsprakenregister 
deelgroep, Werking Bestuur, FAQ ) te bundelen en op elkaar af te stemmen. 
 
Wegens de vele onderwerpen die telkens op de agenda van onze bestuursvergadering 
verschijnen beslissen we om formeel 3 maal per jaar samen te komen. Om iedereen toe te 
laten dit tijdig in te plannen zal dit in principe gebeuren op de tweede donderdag in februari, 
juni en oktober.  
 
Collega Willem Van Crombrugge maakt een gedetailleerd analyze van het gebruik van de 
verschillende opstapplaatsen tijdens onze activiteiten. Hieruit blijkt dat het inzetten van een 
bus meestal nodig is maar dat alternatieven mogelijk zijn. Dit zal verder worden uitgewerkt. 
 
De viering van ons 50-jarig jubileum zal volgend jaar doorgaan, een beperkte werkgroep zal 
dit verder uitwerken. 
 
Informatie van ie-net : 
 

- De discussies om de Ingenieurshuis VZW en Ingenieursfonds VZW samen te brengen 
ten dienste van de hele vereniging zijn gestart. Dit zou de ie-net fusie vervolledigen. 

- Deelgroep Antwerpen wordt herstart. 
- In Limburg fuseren de KVIV en VIK deelgroepen. 

 
Tenslotte vermelden we het overlijden van collega Chris De Rouck op 2 december. Chris was 
verschillende jaren voorzitter van onze deelgroep en autheur van de eerste versie over de 
Geschiedenis van de KVIV Senioren. 
 
 
 
 
 
 

2023 “ KVIV Senioren “ wordt “ Da Vinci “ 
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Negen daguitstappen : 
 
Jan :  KMSK - Antwerpen 
Feb : Justitiepaleis en hoofdkantoor BNP - Brussel 
Mar :  Sint-Pieterskerk en Transfarm - Leuven 
Apr :  Renson Kruisem en bierkasteel Izegem 
Jun :  Project Seine-Schelde en boottocht op de Leie 
Aug : Diamantmuseum Nijlen en Tabloo Dessel 
Sep :  Tropisch Instituut en Veilinghuis Bernaerts 
Okt : Abdij Tongerloo en DAF Trucks Westerlo 
Nov : VUB Robotics en museum Belle Vue Brussel 
 
Causerie over kernfusie in het ingenieurshuis - april 
 
Als voorbereiding voor het bezoek aan ITIR in mei organiseerden een causerie door collega 
Frans Moons in het ingenieurshuis op zaterdag 1 april. Dit werd zeer op prijs gesteld door de 
deelnemers die talrijk aanwezig waren. 
 
Zesdaagse reis Zuid-Frankrijk en ITER : 7 – 12 mei 
 
TGV naar Aix-en Provence, bezoek aan de stad ( universiteitskwartier, oude stad, Pavillon 
Venôme, ), huis Paul Cézanne. Glanum, Saint-Remy de Provence, Saint-Paul de Mausole. 
 
Saint-Paul-lez-Durance ( bezoek aan ITER : International Theremonuclear Experimental 
Reactor ). 
 
Chateau La Coste, Marseille ( Mucem, Cité Radieuse, wijk Mazargues ), museum Callisson 
d’Aix. 
 
Jaareindebanket : 7 december 
 
Restaurant De Eenhoorn in Asse. 
 
Causerie door Mark Erkens : “ Waar muziek echt over gaat “. 
 
Aankondiging van de nieuwe naam van onze deelgroep ! 
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2013 - 2014 
 
Voorzitter : Jo Robyn  
Ondervoorzitter : André Luypaert 
Secretaris : Rony Van Haegenbergh 
Penningmeester : Etienne Adriaens 
Gewezen voorzitter : Eddie Baeyens 
Uittredend voorzitter : Lieven Ponet 
Bestuursleden : Etienne Decoene, André Maes, Alfons Van der Voorde, Jacques Robberechts 
 
2015 – 2016 
 
Voorzitter : André Luypaert 
Ondervoorzitter : André Maes 
Secretaris : Rony Van Haegenbergh 
Penningmeester : Etienne Adriaens 
Bestuursleden : Eddie Baeyens, Etienne Decoene, Lieven Ponet, Alfons Van der Voorde, 
Jacques Robberechts 
 
In maart 2015 vervoegt Frank Roos het bestuur. 
In januari neemt Etienne Adriaens ontslag als penningmeester en bestuurslid.  
 
Het nieuwe bestuur wordt : 
 
Voorzitter : André Luypaert 
Ondervoorzitter : André Maes 
Secretaris : Rony Van Haegenbergh 
Penningmeester : Jacques Robberechts 
Bestuursleden : Eddie Baeyens, Etienne Decoene, Lieven Ponet, Frank Roos, Alfons Van der 
Voorde 
 
2017 – 2018 
 
Voorzitter : André Luypaert 
Ondervoorzitter : André Maes 
Secretaris : Rony Van Haegenbergh 
Penningmeester : Jacques Robberechts 
Bestuursleden : Eddie Baeyens, Etienne Decoene, Luc Depotter, Lieven Ponet, Frank Roos, 
Alfons Van der Voorde 

In maart neemt Eddiy Baeyens ontslag als bestuurslid en vervoegt Willy Ooms het bestuur.   
In september vervoegt Georges Fabry het bestuur.                                                                     
In december neemt Etienne Decoene ontslag als bestuurslid. 

Seniorenbestuur 
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2019 – 2020 
 
Voorzitter : Frank Roos 
Ondervoorzitter : André Maes 
Secretaris : Rony Van Haegenbergh 
Penningmeester : Jacques Robberechts 
Bestuursleden : Luc Depotter, Georges Fabry, André Luypaert, Willy Ooms, Lieven Ponet, 
Alfons Van der Voorde 
 
In maart 2020 vervoegt Willem Van Crombrugge het bestuur 
 
2021 – 2022 
 
Voorzitter : Frank Roos 
Ondervoorzitter : André Maes 
Secretaris : Luc Depotter  
Penningmeester : Willy Ooms 
Bestuursleden : Georges Fabry, Kris Leemans, André Luypaert, Lieven Ponet, Willem Van 
Crombrugge, Rony Van Haegenbergh, Jacques Robberechts, Alfons Van der Voorde 
 
In januari 2022 neemt Fons Van der Voorde ontslag als bestuurslid  
 
In september 2022 vervoegt Ann Faseur het bestuur en neemt Georges Fabry ontslag als 
bestuurslid 
 
 
2023 
 
Voorzitter : Frank Roos 
Ondervoorzitter : André Maes 
Secretaris : Luc Depotter  
Penningmeester : Kris Leemans 
Bestuursleden : Ann Faseur, André Luypaert, Willy Ooms, Lieven Ponet, Willem Van 
Crombrugge, Rony Van Haegenbergh, Jacques Robberechts 
 
In oktober 2023 vervoegt Jan Bens het bestuur en neemt Jacques Robberechts ontslag als 
bestuurslid 
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2013 - 2014 
 
In de bestuursvergadering van maart 2013 en 2014 worden de rekeningen van het vorige jaar 
goedgekeurd. Het bestuur beslist om deze rapportering op de agenda te houden al wordt 
meteen ook duidelijk gemaakt dat de vzw geen formele rapportering wenst. De enige vereiste 
is een jaarlijkse verklaring op eer van de voorzitter aan het bestuur van VZW KVIV dat de 
dotatie gebruikt werd voor wat die bedoeld is. 
 
Tijdens de vergaderingen  van 2013 : 
 

- Is beslist om de volmacht op de rekeningen van de vorige voorzitter over te dragen 
aan de secretaris. De bedoeling is om de mogelijkheid te creëren ook tijdens de 
jaarlijkse reis betalingen te doen met een bankkaart. 

- Beslist het bestuur om € 60 als streefbedrag te nemen ( maar met behoud van de 
lunch-kwaliteit ) voor onze maandelijkse activiteiten. 

 
Tijdens de vergaderingen van 2014 
 

- Blijkt dat € 60 niet voldoende is om de kosten van de maandelijkse activiteiten te 
dekken 

- En dat ondanks de lagere prijszetting nog steeds een lage opkomst wordt vastgesteld. 
- Kondigt de penningmeester aan dat de jaarlijkse dotatie van de vzw verdubbeld wordt 

tot € 3.000. 
- Stelt een bestuurslid voor om audiofonen aan te kopen om het comfort van onze 

activiteiten aanzienlijk te verbeteren. 
 
2015 – 2016 
 
Het feit dat alle KVIV deelgroepen een aparte bankrekening hebben blijkt een potentieel 
probleem te zijn voor de vzw. Daarom is beslist om een nieuwe gemeenschappelijke ie-net 
rekening te creëren met de mogelijkheid voor de deelgroepen om net zoals voorheen volledig 
zelfstandig te blijven werken. Dit laatste is een vereiste van alle deelgroepen om de bedragen 
over te schrijven en is formeel gedocumenteerd in een overeenkomst tussen de deelgroepen 
en KVIV VZW ( zie bijlage).  
 
De historische fondsen opgespaard bij Dexia bank werden in 2016 overgeschreven naar 
nieuwe “ fusierekeneningen “ bij ING bank. 
 
Als voorwaarde om de dotatie toe te kennen wenst het ie-net bestuur van elke deelgroep een 
jaarlijks budget-voorstel. Ons voorstel wordt zonder discussie goedgekeurd. 
 
 
 
 

Financiële aspecten 
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2017 – 2018 
 
Omdat ING bank niet de noodzakelijke consolidatie van alle spaarrekeningen op niveau ie-net 
wenst te doen, en omdat de interest op spaarrekeningen ondertussen minimaal is geworden is 
beslist om enkel nog met een zichtrekening te werken. Het bedrag van de spaarrekening en de 
zichtrekening bij ING worden overgeschreven naar de nieuwe zichtrekening bij KBC. 
 
Het bestuur van ie-net introduceert de term “ bestemde fondsen “ wat refereert naar de 
bedragen die op de rekeningen van de deelgroepen staan geboekt, maar ook naar een 
equivalent bedrag dat door VIK VZW is ingebracht. Omdat niet alle bestuursleden aan de 
discussie over de fusie van de ledenverenigingen KVIV en VIK hebben deelgenomen schept 
dit nogal wat verwarring. 
 
Omwille van cashflow problemen is ook beslist om de beloofde dotaties voor 2018 te 
verminderen. De verwachting is dat nog contributies uit de bestemde fondsen nodig zullen 
zijn. Verder zijn de deelgroepen nu verplicht om een geloofwaardige P&L voor te leggen als 
voorwaarde voor het toekennen van een dotatie. 
 
Tijdens de bestuursvergadering van september 2018 blijkt dat voldoende eigen vermogen 
beschikbaar is voor de aankoop van een TGS ( Tourist Guide System – oortjes – audiofonen  ) 
over te gaan. 
 
2019 – 2020 
 
Het bestuur stelt als objectief dat het eigen vermogen van onze deelgroep € 10.000 moet zijn. 
Dit geeft voldoende buffermogelijkheid om verrassingen tijdens onze activiteiten te 
anticiperen. 
 
Er ontstaat een discussie over onkostenvergoedingen die in overeenstemming moeten blijven 
met de richtlijnen van de Vlaamse Overheid.  
 
De “ oortjes “ zullen alleen nog verkocht worden aan de deelnemers ( niet meer verhuurd ) 
om de werklast van de penningmeester enigszins te verlichten. 
 
Er is ongerustheid omwille van een initiatief van één van de deelgroepen om het beheer over 
de gemengde fondsen te wijzigen. Wij wensen dat we zelf kunnen blijven beslissen over de 
aanwending van ons eigen vermogen. 
 
2021 – 2022 
 
De criteria om de berekening van de dotaties aan de deelgroepen te objectiveren worden 
besproken. 
 
Wat de onkostennota’s betreft blijkt dat we geen forfaitaire vergoedingen kunnen claimen. De 
penningmeester heeft een aantal duidelijke regels geformuleerd en de bestuursleden wordt 
gevraagd om die rigoureus te respecteren. 
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Ondanks de Covid-19 pandemie die uiteraard veel impact heeft gehad ( geen activiteiten 
tussen april 2021 en juni 2022 ) wordt toch het objectief van een € 10.000 eigen vermogen 
gerealiseerd. 
 
Financiële aspecten samengevat : 
 

- De jaarlijkse totale omzet varieert van € 80.000 tot € 90.000 waarvan € 3000 tot 
€5.600 aan dotatiegelden 

- Het eigen vermogen van de deelgroep varieert van € 10.500 ( 2020 ) over € 10.837     
( 2017 ) tot € 14.000 ( 2021 ) 

- Een eigen vermogen van € 10.000 wordt beschouwd als minimum buffer en reserve 
voor het realiseren van de activiteiten 

- TGS ( Tour Guide System ) : tijdens de periode van april 2018 tot april 2023 werden 
152 ontvangers ( oortjes ) aangekocht en 132 apparaten verkocht aan de 
gesubsidieerde prijs van € 25. De korting bedraagt gemiddeld 50 % van de 
aankoopprijs. 

 
 
2023 
 
De kastoestand en het eigen-vermogen blijven gezond en onder controle. 
 
Uit de verslagen van het ie-net Bestuurs Orgaan vernemen we dat een van de criteria voor de 
toekenning van de dotatie rekening houdt met het verdwijnen van het acroniem KVIV ( of 
VIK ). We nemen nota van die beslissing ! 
 
Wegens het succes van onze activiteiten beslissen we om bijkomende toestelletjes voor het 
audiosysteem te bestellen. 
 
We spreken af om in het budget 2024 een significante bijdrage te voorzien voor ons 50-jarig 
jubileumfeest. 
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BIJLAGE : FUSIE-OVEREENKOMST KVIV SENIOREN 
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BIJLAGE : OPRICHTINGS ACTE IE-NET INGENIEURSVERENIGING 

 


